

<p><b>Court:</b> <input type="checkbox"/> District <input type="checkbox"/> County  <b>法院:</b> 地方 县</p> <p>Colorado County: _____          科罗拉多州下属的县:</p> <p>Court Address: _____          法院地址:</p>	<p>▲ Court Use Only ▲          仅供法院使用</p>
<p><b>Parties:</b>  <b>当事人:</b></p> <p>Plaintiff: The People of Colorado          原告: 科罗拉多州居民</p> <p>v.          对</p> <p>Defendant: _____          被告:</p>	
<p><b>Filed by:</b>  <b>提交人:</b></p> <p>Name: _____          姓名:</p> <p>Address: _____          地址:</p> <p>Phone _____ Fax: _____          电话: 传真:</p> <p>Email: _____ Bar Number: _____          电子邮箱: 律师编号:</p> <p style="text-align: right; font-size: small;">(For lawyers) (律师填写)</p>	<p>Case Number: _____          案件编号:</p> <p>Division: _____          审判庭:</p> <p>Courtroom: _____          审判室:</p>
<p><b>Motion to Withdraw Guilty Plea</b>  <b>撤回有罪答辩动议</b></p>	

I ask the court to set aside my guilty plea under C.R.S. § 18-1-410.6. I affirm that:

本人要求法院根据《科罗拉多州修订法典》第 18-1-410.6 条驳回本人的有罪答辩。本人申明:

**1. Basic Qualifications**  
**基本资格**

a) I am not a citizen of the United States of America.

本人非美利坚合众国公民。

b) I plead guilty to a qualifying misdemeanor or municipal offense in this case. C.R.S. § 18-1-410.6(3)(a).

本人承认在本案件中符合轻罪或地方罪标准。《科罗拉多州修订法典》第 18-1-410.6(3)(a) 条。

c) The crime for which I plead guilty occurred before March 1, 2022.

本人作有罪答辩的罪行发生在 2022 年 3 月 1 日之前。

**2. Adverse Immigration Consequences**  
**不利移民后果**

I am or will suffer the following adverse immigration consequences because of my guilty plea:  
本人正在或将会因有罪答辩而遭受以下不利移民后果：

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

---

**3. Grounds**  
**理由**

My guilty plea was obtained in violation of the constitution or laws of Colorado or the United States of America, because: *(Check all that apply)*

取得本人的有罪答辩违反了科罗拉多州或美利坚合众国的宪法或法律，理由为：*(勾选所有适用项)*

I was not adequately advised of the adverse immigration consequences by my lawyer.  
本人律师未充分告知不利移民后果。

I waived my right to a lawyer without being advised by the Court that a lawyer could counsel me on potential adverse immigration consequences of my guilty plea.  
本人放弃了聘请律师的权利，但法院未向本人告知，律师可就本人作有罪答辩的潜在不利移民后果为本人提供意见。

The guilty plea was constitutionally infirm under C.R.S. § 18-1-410(1)(a) to (1)(d), because:  
根据《科罗拉多州修订法典》第 18-1-410(1)(a) 至 (1)(d) 条，该有罪答辩本质上因以下原因而无效：

---

---

---

---

---

---

---

**4. Certificate of Service**  
**送达回证**

I certify that on *(enter date)* \_\_\_\_\_, I gave a copy of this document to the prosecuting attorney by: *(select at least one)*

兹证明, 本人于 *(输入日期)* \_\_\_\_\_ 通过以下方式将本文件副本送达检察官:  
*(选择至少一项)*

- Hand Delivery       Colorado Courts E-Filing *(only lawyers may use this method)*  
直接递交                      科罗拉多州法院线上提交 *(此方法仅限律师使用)*
- Regular Mail, addressed to: *(name, full mailing address)*  
寄送平信至: *(姓名、完整邮寄地址)*

**5. Verified Signature**  
**核查签名**

I declare under penalty of perjury under the law of Colorado that the foregoing is true and correct.

本人声明, 上述内容均真实无误, 否则将根据科罗拉多州法律接受伪证罪的处罚。

Executed on the \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_, \_\_\_\_\_, at  
执行日期:                      年                      月                      日, 地点:  
*(date)*                              *(month)*                              *(year)*  
*(年)*                                      *(月)*                                      *(日)*

\_\_\_\_\_,                      \_\_\_\_\_  
*(city or other location,*                      *and state or country)*  
*(州或国家/地区,*                      *城市或其他地点)*

Print Your Name: \_\_\_\_\_  
您的姓名 (印刷体):

Your Signature: \_\_\_\_\_  
您的签名:

Lawyer Signature: \_\_\_\_\_  
律师签名:  
*(If any)*  
*(如有)*